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Rada Miejska w Sławnie 

 

Protokół nr XIV/2019 

Wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta. 

INTEGRALNĄ CZĘŚCIĄ PROTOKOŁU JEST NAGRANIE AUDIO-VIDEO Z SESJI, 

DOŁĄCZONE DO PROTOKOŁU (dostępne w biurze Rady Miejskiej, na stronie internetowej 

oraz w BIP Urzędu Miejskiego w Sławnie, a także na kanałach w systemach streamingowych). 

Sesja 05 listopada 2019 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:48. Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych: 

1. Marcin Bojaryn  

2. Bartosz Bukowski  

3. Joanna Iwko  

4. Bożena Kallaur  

5. Paweł Kopczyński  

6. Marzena Łużyńska  

7. Dominik Margielewski  

8. Maciej Motyl  

9. Marcin Podolski  

10. Adam Poprawski  

11. Ewelina Stach  

12. Jarosław Stark – spóźnienie 1 min. 

13. Karolina Stępień  

14. Marta Stępień  

15. Włodzimierz Śledź  

 

W sesji udział wzięli także: 

− Burmistrz Miasta Sławno – Krzysztof Frankenstein, 

− Skarbnik Miasta – Danuta Borowska, 

− Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie: Organizacyjnego – Margareta 

Sadowska, Spraw Społecznych i Edukacji – Marta Konfederak oraz Gospodarki 

Przestrzennej i Nieruchomości – Szymon Koprowicz, 

− radca prawny – Danuta Kudźma, 

− inspektor ds. kadr – Iwona Zilm,  
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− zaproszeni goście: Wojciech Ludwikowski (Prezes Zarządu Wodociągów i Kanalizacji 

Sp. z o.o.), Robert Jankowski (Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki 

Cieplnej Sp. z o.o.),  Hanna Dobak (Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Sławnie), Dominika Wróbel (Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Sławnie), Małgorzata Szwec (Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Sławnie), Aneta Świątek (Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1  

w Sławnie), Dagmara Wojtczak (Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3  

w Sławnie), 

− przedstawiciele prasy. 

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

PORZĄDEK POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – z 30 września 2019r. 

2. Trybuna obywatelska. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany budżetu Miasta Sławno na 2019 rok, 

b) uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Sławno na lata  

2019-2034, 

c) użyczenia działki zabudowanej, oznaczonej geodezyjnie numerem 731 obręb 0002, 

położonej w Sławnie przy ul. Basztowej 15, 

d) stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum Miejskiego nr 1  

w Sławnie im. mjra Henryka Sucharskiego, 

e) zmiany uchwały nr IV/21/2018 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 31 grudnia 2018r. 

w sprawie dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2019 roku, 

f) zmieniająca uchwałę nr XLIX/274/2017 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 29 grudnia 

2017r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania,  

g) przyjęcia Programu współpracy Miasta Sławno z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2020. 

4. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia 

za 2018r. 

5. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w III kwartale 

2019r.  

6. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za III kwartał 2019r.  

7. Wnioski radnych. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
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PRZEBIEG POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne 

 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

 

b) przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku sesji punktu 3.d  

– dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

dotychczasowego Gimnazjum Miejskiego nr 1 w Sławnie im. mjra Henryka Sucharskiego 

 – z powodu niezakończenia prac związanych z likwidacją gimnazjum. 

 

Głosowano w sprawie: wniosek o zdjęcie z porządku sesji punktu 3.d - dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum 

Miejskiego nr 1 w Sławnie im. mjra Henryka Sucharskiego 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bartosz Bukowski 

NIEOBECNI (1) Jarosław Stark  

 

Głosowano w sprawie: przyjęcie porządku obrad z wprowadzoną zmianą 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (1) Jarosław Stark  
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c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 30 września 2019r. 

 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 30 września 2019r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bartosz Bukowski  

 

 

2. Trybuna obywatelska 

 

W ramach trybuny obywatelskiej nikt nie zabrał głosu. 

 

 

3. Podjęcie uchwał 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że wszystkie wymienione uchwały zostały 

omówione i pozytywnie zaopiniowane przez radnych na wspólnym posiedzeniu komisji stałych 

Rady Miejskiej  w Sławnie 04 listopada 2019r. 

 

a) Podjęcie Uchwały nr XIV/83/2019 w sprawie zmiany budżetu Miasta Sławno na 2019 rok 

 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Sławno na 2019 

rok  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bartosz Bukowski, Ewelina Stach 

  

 

b) Podjęcie Uchwały nr XIV/84/2019 w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Miasta Sławno na lata 2019-2034 
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Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Miasta Sławno na lata 2019-2034 

  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bartosz Bukowski, Ewelina Stach 

  

 

c) Podjęcie Uchwały nr XIV/85/2019 w sprawie użyczenia działki zabudowanej, oznaczonej 

geodezyjnie numerem 731 obręb 0002, położonej w Sławnie przy ul. Basztowej 15 

 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie użyczenia działki zabudowanej, 

oznaczonej geodezyjnie numerem 731 obręb 0002, położonej w Sławnie przy ul. Basztowej 15  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum Miejskiego nr 1 w Sławnie im. mjra Henryka Sucharskiego 

- punkt zdjęty z porządku sesji 

 

 

 

e) Podjęcie Uchwały nr XIV/86/2019 w sprawie zmiany uchwały nr IV/21/2018 Rady Miejskiej 

w Sławnie z dnia 31 grudnia 2018r. w sprawie dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli w 2019r. 

 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/21/2018 Rady 
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Miejskiej w Sławnie z dnia 31 grudnia 2018r. w sprawie dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli w 2019r. 

  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bartosz Bukowski 

  

 

f) Podjęcie Uchwały nr XIV/87/2019 zmieniającej uchwałę nr XLIX/274/2017 Rady Miejskiej 

w Sławnie z dnia 29 grudnia 2017r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

 

 

 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLIX/274/2017 Rady 

Miejskiej w Sławnie z dnia 29 grudnia 2017r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina 

Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bartosz Bukowski 

  

 

g) Podjęcie Uchwały nr XIV/88/2019 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta 

Sławno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020 
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Kolejno głos zabrali (od 17:25 do 31:32 minuty nagrania): Bartosz Bukowski, Przewodnicząca 

Rady Miejskiej, Bartosz Bukowski, Burmistrz, Bartosz Bukowski, Przewodnicząca Rady 

Miejskiej, Bartosz Bukowski, Burmistrz, Marta Konfederak, Bartosz Bukowski, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta 

Sławno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

 

PRZECIW (1) Bartosz Bukowski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewelina Stach 

 

 

4. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia za 

2018r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że na podstawie art. 24h ust. 12 Ustawy z dnia 

8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2019r., poz. 506 ze zm.) 14 radnych 

zobowiązanych było do złożenia Przewodniczącej Rady Miejskiej w Sławnie  oświadczenia 

majątkowego, składanego  na dwa miesiące przed upływem kadencji, tj. do 16 września 2018r. 

Wszystkie oświadczenia radnych zostały złożone w terminie i 14 września 2018r. zostały 

przesłane do II Urzędu Skarbowego w Koszalinie. Oświadczenie majątkowe Przewodniczącej 

Rady Miejskiej w Sławnie, złożone w wyznaczonym terminie, 14 września 2018r. zostało 

przekazane do Wojewody Zachodniopomorskiego w Szczecinie. 

Kolejnych 14 oświadczeń majątkowych zostało złożonych w ustawowym terminie – 30 dni od 

dnia ślubowania –  i przekazanych 20.12.2018r. do II Urzędu Skarbowego w Koszalinie, 

natomiast oświadczenie majątkowe Przewodniczącej Rady Miejskiej – Wojewodzie 

Zachodniopomorskiemu w Szczecinie (również 20.12.2018r.).  

Wszyscy radni zobowiązani byli także do złożenia oświadczenia majątkowego do 30 kwietnia 

2019r. – na stan 31 grudnia 2018r. Złożyli je w dwóch egzemplarzach wraz z kopią swojego 

zeznania o  wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni. 

Po jednym egzemplarzu każdego oświadczenia wraz z zeznaniem PIT przekazano  

II Urzędowi Skarbowemu w Koszalinie, a także – w przypadku Przewodniczącej Rady 

Miejskiej – Wojewodzie Zachodniopomorskiemu (pismami z dnia 26.04.2019r.).    

Informacje jawne zawarte w ww. oświadczeniach majątkowych zostały zamieszczone  

w  Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Sławnie. Do dnia dzisiejszego 

Naczelnik II Urzędu Skarbowego nie wystąpił do Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej  

z wnioskiem o przeprowadzenie kontroli oświadczeń majątkowych, a z informacji nadesłanej 

od Wojewody Zachodniopomorskiego wynika, że Przewodnicząca Rady Miejskiej wywiązała 

się w pełni z ustawowego obowiązku. 
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Żadne ze złożonych oświadczeń majątkowych nie wzbudziło wątpliwości, które skutkowałyby 

wszczęciem dodatkowych procedur.  

 Ponadto z informacji Burmistrza Miasta Sławno wynika, że Burmistrzowi oświadczenia 

o stanie majątkowym za rok 2018 w terminie do 30 kwietnia 2019 roku zobowiązanych było 

złożyć 18 osób, w tym Zastępca Burmistrza Miasta Sławno, Skarbnik Miasta Sławno,  

15 kierowników miejskich jednostek organizacyjnych oraz 1 osoba wydająca decyzje 

administracyjne w imieniu Burmistrza Miasta. Wszystkie osoby zobowiązane do złożenia 

rocznego oświadczenia majątkowego dokonały powyższego w ustawowym terminie.  

Jeden egzemplarz oświadczenia wraz z kopią zeznania (PIT) o wysokości osiągniętego 

dochodu został przekazany do Urzędu Skarbowego właściwego ze względu na miejsce 

zamieszkania składającego oświadczenie, a w przypadku Burmistrza Miasta Sławno                                

- Wojewodzie Zachodniopomorskiemu w ustawowym terminie. Jawne informacje zawarte  

w oświadczeniach majątkowych zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Miejskiego w Sławnie. 

Do złożenia oświadczenia majątkowego w związku z rozpoczęciem kadencji zobowiązany był 

Burmistrz Miasta Sławno, z którego obowiązku wywiązał się składając oświadczenie 

majątkowe Wojewodzie Zachodniopomorskiemu w ustawowym terminie.  

Ponadto do złożenie oświadczenia majątkowego zobowiązani byli: 

1) Zastępca Burmistrza Miasta Sławno - w związku z powołaniem na stanowisko (złożono 

w terminie), 

2) trzy osoby pełniące funkcję kierownika miejskiej jednostki organizacyjnej w związku z 

zakończeniem pełnienia funkcji: dwie osoby wywiązały się z ustawowego obowiązku, 

natomiast jedna nie wywiązała się. Burmistrz Miasta Sławno wyznaczył dodatkowy 

termin na złożenie przez kierownika jednostki oświadczenia.  

Mimo tego nie zostało ono złożone, zatem o sprawie został poinformowany Urząd 

Skarbowy właściwy ze względu na miejsce zamieszkania składającego oświadczenie, 

3) dwie osoby w związku z wyborem na stanowisko kierownika miejskiej jednostki 

organizacyjnej (złożono w terminie). 

Do dnia dzisiejszego Naczelnik Urzędu Skarbowego nie wystąpił do Dyrektora Urzędu 

Kontroli Skarbowej z wnioskiem o przeprowadzenie kontroli nadesłanych oświadczeń 

majątkowych. Z informacji nadesłanej od Wojewody Zachodniopomorskiego wynika, iż 

Burmistrz Miasta Sławno wywiązał się w pełni z ustawowego obowiązku.  

 

Ww. informacje stanowią załącznik do protokołu. 

5. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w III kwartale 2019r. 

Radni otrzymali ww. informację w ustawowym terminie. Stanowi ona załącznik do protokołu. 

Radny Bartosz Bukowski poprosił o udostępnienie rozstrzygnięcia nadzorczego Uchwały                    

nr XII/64/2019 Rady Miejskiej z dnia 27 sierpnia 2019r. zmieniającej Uchwałę nr LI/299/2019 

Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 30 marca 2018r. w sprawie podziału Gminy Miasto Sławno 

na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 
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6. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za III kwartał 2019r. 

Radni otrzymali ww. informację w ustawowym terminie. Stanowi ona załącznik do protokołu. 

Podczas sesji nie zadano w tej sprawie pytań. 

 

 

7. Wnioski radnych (od 39:37 minuty nagrania) 

- Przewodnicząca Marzena Łużyńska, na prośbę mieszkańców ul. Rejtana, przekazała 

podziękowania dla Burmistrza i Łukasza Wasika – Naczelnika Wydziału Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji za zamontowanie 3 lamp na ww. ulicy; 

- Jarosław Stark – prośba mieszkańców o wystosowanie pisma do PKP o to, aby w Sławnie 

zatrzymywał się pociąg typu Pendolino; 

- Marcin Podolski – prośba o oznakowanie linią podwójną ciągłą skrzyżowania ulic Filtrowej              

i Koszalińskiej; 

- Adam Poprawski – podziękowania za naprawę 2 lamp na ul. Kolejowej oraz prośba  

o zamontowanie lamp na osiedlu Kolejowym – na odcinku od skrzyżowania z ul. Koszalińską 

do ul. Nałkowskiej; 

- Bartosz Bukowski – prośba do Burmistrza i radnych, aby wyrażono jednolite stanowisko 

dotyczące poparcia funkcjonowania Szpitala Powiatowego w Sławnie na dotychczasowych 

zasadach; Przewodnicząca poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu komisji 4 listopada br. 

był poruszany ten temat i zaplanowano spotkanie ze Starostą Sławieńskim, a Burmistrz dodał, 

że on również jest umówiony w tej sprawie na spotkanie z wójtami powiatu sławieńskiego; 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej w Sławnie zaprosiła do udziału w wojewódzkich obchodach 

Święta Niepodległości, które  rozpoczną się w poniedziałek 11 listopada br. od godz. 10.00  

w Sławnie. 

  

8. Zamknięcie posiedzenia 

 

Przewodnicząca                                                                                                                                 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Marzena Łużyńska 

 

  

 

Protokołowała Aleksandra Leśków 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


